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V rozhovoru odhaluje, že s tím, jak letos probíhá vakcinace, postupně vidí pohřby mladších a
mladších ročníků, podle toho, která skupina se zrovna začala očkovat. Například měl ve dvou
týdnech nejvíc pohřbů za 3 roky, co pracuje v pohřebnictví, všechno třicátníci, čtyřicátníci, když se
tato skupina začala očkovat proti covidu.

Starší lidé, co měli teprve odejít v příštím roce či dvou, už odešli, je tam teď velká mezera. Takže ti
už neumírají. ***

„U mladších lidí jsem měl třeba 12 pohřbů najednou. To nikdy nebývalo. Normálně máme tak 4-5
pohřbů, ne 12 a ne v této věkové skupině.“

Zmínil také, že loni v létě bylo velké množství sebevražd.

„Teď je klid a co vídám v chladících boxech, je hodně novorozenců. Jsou to opravdu vysoké počty. Asi
30 z jedné nemocnice.“

Na dotaz, kolik jich normálně bývá, odpovídá: „Jsou chladící zařízení, do kterých se jich vejde
maximálně 6-10, normálně 4, ale teď jsou všichni v sekcích pro dospělé.“

Moderátor: „Takže je to tak 10x více než obvykle míváte?“

„Ano, ano. A zjevně jsou buď z potratů nebo narozeni mrtví, ale moc se o tom nemluví.“

Mezi dvacetiletými zatím mnoho mrtvých nevidí. Vysvětluje si to tím, že se u nich dosud očkování
nezkombinovalo se skrytými onemocněními.

Moderátor: „Co vídáte na úmrtních listech?“

„Hodně myokarditid, všechno založené na krevním oběhu, zápaly plic… Tento rok jsem měl od ledna
jen jedno úmrtí na covid. Pokud by měla být pandemie, jak říkají, mělo by jich být více. Ale už je jim
to jedno. Prostě jen lusknou prsty a udělají, co si zamanou. Minulý rok označovali jako úmrtí na covid
každého… ale teď, co začalo očkování, to nedělají.“

Moderátor: „Takže myslíte, že protože se cítí sebejistě, že ty injekce zabírají, tak už nehlásí lidi jako
mrtvé na covid?“

„Ano, ano, jenom lidi straší v televizi.“
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Moderátor: „Takže je to psychologická záležitost?“

„Ano. „Nechte se naočkovat…“ Nevím, co budou dělat teď, až víc a víc lidí začne po očkování
umírat…“

Vzpomíná, jak loni označovali jako mrtvého na covid kohokoli. Teď nejsou záznamy, kdo z mrtvých
byl očkován a kdo nebyl.

Moderátor se znovu ptá na mrtvé děti.

Opakuje, že v chladničkách vídá novorozence a děti z potratů, jsou u nich napsána jen jména rodičů.
„Je to šokující a jsem si jistý, že mnoho dalších lidí si toho všímá také. Víte, s novorozenci
nepracujeme. Nevím, co se s nimi děje, ale vídám je v těch chladničkách.“

„Úmrtí dospělých jsou teď na nízké úrovni. Jak říkám, chodí to ve vlnách podle očkování. Ne, že by to
bylo napsáno v papírech, že zemřeli na vakcínu. Ale je to tak. A covid teď prostě neexistuje.“

V závěru vyzývá ostatní zaměstnance pohřebních služeb, aby promluvili, jestli něco takového vidí.

*** pozn. melda: V Británii se ve velkém vraždili penzisty sedativem Midazolam. Z 8 měsíců
spotřebovali zásoby na 2 roky, které vykoupili z Francie . Midazolam se používá také při popravách.
Slyšela jsem, že podobná situace byla v Irsku. Kdo si své blízké nevzal z ošetřovatelských domů
k sobě, pravděpodobně o ně přišel.

***** **** ***** ****

Americké děti ve věku 5-11 let budou vyslány na pochod do příslovečných vakcinačních pecí, říká
doktorka Jan Ruby v jednom z posledních rozhovorů se Stew Petersem. V Americe distribuují
dokonce miniaturní jehly určené pro dětské paže. Myokarditida je pro malé děti obzvlášť
nebezpečná. Čím mladší dítě, tím větší nebezpečí hrozí. Dětská covid vakcína obsahuje navíc látku
Tromethamine, která má sloužit jako prevence nežádoucích kardiologických reakcí. Sama o sobě
však může mít celou řadu nežádoucích účinků.

Dr. Ruby vydala varování: Vaše miminka jsou experiment! Sběru dat fáze 2/3 klinické studie covid
„vakcíny“ Pfizeru na dětech a dospívajících má plánované ukončení 18. června 2024!

***** ****

Šílené! San Francisco plánuje stát se první jurisdikcí na světě, která nařídí očkování v nouzovém
režimu pro všechny děti ve věku 5-11 let.

Za 8 týdnů budou všechny děti ve věku 5-11 let povinny prokázat se očkováním, aby se mohly zapojit
do společnosti.

https://t.me/QAnonJohn17/16058

***** ****

Prezident Donald Trump se ve Spojených státech postavil proti nově schváleným covid vakcínám
proti pro děti od 5 let.

Ve zbrusu novém rozhovoru, který sdílela jeho oficiální mluvčí Liz Harringtonová na Twitteru, Trump
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odpověděl na otázku, zda by děti byly dobrými kandidáty pro rychle vyvinutou, nouzově schválenou
vakcínu Covid. Uvedl:

„To si nemyslím. Jsou silné… jejich imunitní systém je silný. Nejsou postiženy jako jsou zejména
starší lidé, kteří mají nějaký problém, ať už je to cukrovka nebo tak něco. Těm lidem rozhodně
důrazně doporučuji. . . ale děti jsou jiné… S dětmi to prostě není stejný problém. Ne, obecně bych to
nedoporučoval.“

https://rsbnetwork.com/news/trump-says-children-dont-need-covid-vaccine-their-immune-systems-are
-strong/

***** ****

V sobotu večer přišla i dobrá zpráva:

Federální soud zmrazil Bidenův mandát k očkování ve firmách.

Bidenův mandát říká, že společnosti se 100 a více zaměstnanci musí vyžadovat, aby jejich pracovníci
buď dostali vakcínu proti Covid-19, nebo byli týdně testováni. Řada republikánských států a
společností, jako je konzervativní mediální společnost Daily Wire, již před Odvolacím soudem
Spojených států pro pátý obvod předložila právní námitky proti Bidenovu kontroverznímu mandátu.

Soud v sobotu před lednovou lhůtou mandát pozastavil kvůli „závažným zákonným a ústavním
obavám.“

https://t.me/rtnews/14672

***** ****

Oproti Daily Wire, konzervativní americká televize Newsmax nutila zaměstnance, aby si biologickou
zbraň povinně vpíchli.

https://t.me/DrJaneRuby/2011

***** **** ***** ****

Masové vakcinace dětí a dospívajících již začaly v Číně. Ne všichni vykazují poslušnost. video

V Číně jsou děti „zatýkány“ a posílány do karanténních táborů bez souhlasu rodičů, pokud má jeden
z jejich spolužáků pozitivní test na falešně covidový virus. Přináší to nový význam frázi „přicházejí si
pro naše děti!“ video

Tyranie v Austrálii: Matka se stáhla s dítětem do ústraní, aby mohli žít život bez jakéhokoli druhu
povinných vakcín. Policie ignoruje její prosby a za bílého dne dítě matce vyrve z náruče a odebere.
video

Pálení náhubků: TikTok zakázal toto video právě když se blížilo milionu zhlédnutí, koneckonců
riskoval, že se lidé sjednotí proti tyranii! Sdílejte široko daleko!

Dobrá zpráva je, že v anketě liberálů na Twitteru hlasovalo 91% lidí, že své děti 5-11 let nenechají
vražedným sérem nikdy napíchat.

Citát guvernéra Rona DeSantis: „Dostali jsme se z dvou týdnů ke zpomalení šíření ke třem injekcím,
abyste si udrželi práci. Pokud se tomu nepostavíte na odpor, zcela určitě udělají víc.“
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Demonstranti proti korona pasům vyrazili do ulic italské Padovy za skandování „Ruce pryč od dětí!“.
Další z videí na telegramu Sidney Powell.

Melbourne je znovu v ulicích. „Říkáme ne!“ video

Hlasité protesty proti vakcinačním pasům v Maroku. video

Francouzi berou útokem obchody, které vymáhají vakcinační pasy, plní nákupní vozíky a nechávají
před odchodem stát je před pokladnami. video

***** **** ***** ****

CBS News vyfabrikovalo geniální historku o tom, jak „Máma z Louisiany přešla z věřící QAnonu na
státní obhájkyni vakcíny.“

https://t.me/TheStormHasArrived17/6304

***** ****

Článek Daily Mail:

Kalifornský učitel historie (jehož divoké teorie jsou v souladu s) „QAnon“ na nahrávce říká žákům
osmých ročníků, že Hunter Biden měl sex se svou neteří, nemocnice kradou děti neočkovaným
rodičům a že Donald Trump je stále prezidentem

V sedmiminutovém klipu je slyšet učitel na střední škole Anacapa ve Ventuře, jak v osmém
ročníku vykřikuje o vakcínách, vládě a prezidentském úřadu
Pedagog, jehož identita nebyla zveřejněna, také řekl studentům, že Hunter Biden praktikoval
incest s neteří, pral peníze a měl u sebe dětské porno
Tyto komentáře jsou běžnými konspiračními teoriemi sdílenými krajně pravicovou skupinou
QAnon
Učitel dále studentům tvrdil, že nemocnice tajně kradou děti neočkovaným rodičům.
„Lidé se musí probudit a vidět, že vláda teď má příliš velkou moc,“ je slyšet, jak učitel v klipu
říká.
Student, který klip tajně nahrál, řekl o komentářích učitele své matce Sarah Silikula, jež
okamžitě nahlásila incident škole

***** **** ***** ****

FBI provedla razii v domě zakladatele Projectu Veritas Jamese O’Keefeho kvůli deníku Ashley
Bidenové (článek The Gateway Pundit)

RT na Telegramu: Vypadá to, že deník Ashley Bidenové je skutečný, protože FBI dělá razie v domech
spojených s Projektem Veritas kvůli jeho „krádeži“.

Kopie deníku dcery amerického prezidenta Joea Bidena byla údajně potvrzena jako pravá. FBI
provedla razii v několika domech v rámci vyšetřování jeho údajné krádeže, informovala média.

FBI podle několika médií ve čtvrtek prohledala domy dvou zaměstnanců projektu Veritas. Razie, o
kterých poprvé informovaly New York Times v pátek, přišly něco málo přes rok poté, co
konzervativní outlet National File zveřejnil celý obsah toho, co vypadalo jako deník Ashley Bidenové.
Zatímco Project Veritas v říjnu 2020 trval na tom, že nemá nic společného se zveřejněním úryvků,
přesto byl zřejmě do údajné „krádeže“ deníku 40leté ženy zapleten.
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Sám James O’Keffe k tomu v prohlášení v pátek mimo jiné uvedl:

„Koncem loňského roku jsme byli osloveni tipéry, kteří tvrdili, že mají kopii deníku Ashley Bidenové.
Nikdy jsme se s tipéry nesetkali, ani o nich neslyšeli. Tipéři uvedli, že deník byl zanechán v pokoji, ve
kterém tehdy pobývala paní Bidenová a ve kterém tipéři dočasně bydleli poté, co paní Bidenová
pokoj opustila. Tipéři uvedli, že deník obsahoval výbušná obvinění proti tehdejšímu kandidátovi Joe
Bidenovi. Tipéři uvedli, že jednají s jiným médiem o zaplacení peněz za deník. Tipéři byli zastoupeni
právníky, kteří s Projektem Veritas vedli jednání.

Zdá se, že situaci nyní vyšetřuje ministerstvo spravedlnosti otce paní Bidenové, konkrétně úřad
státního zástupce pro jižní okres New York, a tvrdí, že deník byl ukraden. Nevíme, jestli to tak bylo,
ale vyvolává to otázku: V jakém světě je údajná krádež deníku vyšetřována prezidentovou FBI a jeho
ministerstvem spravedlnosti? Deníku! Toto federální vyšetřování zavání politikou….“

Na video a přepis celého prohlášení zakladatele Projektu Veritas se můžete podívat zde

***** **** ***** ****

Po pozitivním testu na COVID-19 Aaron Rodgers v prvních komentářích potvrzuje, že není očkovaný
a vzal si Ivermectin

Aaron Rodgers se v pátek poprvé od pozitivního testu na covid-19 veřejně vyjádřil a promluvil o tom,
proč v srpnu řekl zpravodajským médiím, že je „imunizován“ a proč není očkován.

píšou USA Today.

***** ****

Jak říkají anoni, Aaron Rodgers, populární hráč americké Národní fotbalové ligy, je „aktivován“ (viz
foto jeho profilu na Twitteru)

Podívejte se, co například řekl: „Rozdali jsme teď miliardy dolarů těmhle farmaceutickým
společnostem na vakcíny & nezastaví se to!

Merck přichází s pilulkou, Pfizer přichází s pilulkou, která pomůže, která je v podstatě drahou verzí
Ivermectinu.

Proč lidé nenávidí Ivermectin? Nejen protože ho prosazoval Trump. Protože je to levné generikum,
nejdou na něm vydělat žádné peníze.

Ale v Indii se použilo miliardkrát. Běžte se podívat na ten výzkum, na to, co se tam děje.“

https://t.me/vDarknessFalls/7927

Anon vDarknessFalls přidává komentář:

„Velká část fanoušků NFL jsou buď fanoušci Bradyho, nebo fanoušci Aarona Rodgerse.

Když takové věci říká sportovním fanouškům, je to velké.“

a připomíná a dokládá fotografiemi:

Rituály vševidoucího oka.
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Stadiony jsou rituální místa pro extrakci energie. Stadiony Národní fotbalové ligy níže jsou všechny
vševidoucí oka. Představte si je všechny plné jásajících lidí…. vysílajících skrze tako oka kolosální
množství soupeřivé, uctívající/idolizující energie a vibrací… po celé zemi… současně… a projektující
je do vesmíru. Toto je satanský rituál.

 

***** **** ***** ****

Něco na odlehčení na závěr:

Mike Pompeo u stolu číslo 17 vypadá úplně jinak než dřív… Je to jen tím, že hodně zhubnul nebo je
to někdo jiný??

https://t.me/vDarknessFalls/7810

Další aktuální fotografie s Pompeem.

***** ****

Prezident Trump naznačil, že zvěsti o tom, že si Biden „nadělal do kalhot“, když se setkal s papežem,
jsou pravdivé:

„Jeho cesta byla totální katastrofa. Mezi papežem a vším ostatním. Byla to katastrofa. Přišel velmi
pozdě pravděpodobně z určitého důvodu, o kterém se mluví…“

https://t.me/vDarknessFalls/7825

Několik z mnoha memů k možnému incidentu.

***** ****

Guvernér Ron DeSantis nazval Bílý dům „Brandonovou administrativou“. video

Let’s Go Brandon! Aktuální video s prezidentem Trumpem z Mar a Lago.
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